
AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  CELEBRADA PEL  PLE  DE LA CORPORACIÓ
MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA  30 DE MAIG DE 2017

Dia:  30 de maig de 2017.
Hora: 20 hores trenta minuts
Lloc saló d’Actes de l’Ajuntament

Hi assisteixen:
               
Sr. Gabriel Ferrà Martorell                    IPG                 
Sra. M. Immaculada Riera Matas      IPG
Sr. Francesc Canyelles Marqués                  IPG
Sr. Joan Antoni Planells Rosselló                 IPG
Sra. Margalida Morell Martorell                   IPG
Sr. Toni Marí Ensenyat                                PSIB-PSOE      
Sr. Eladi Tomàs Arruga                       PSIB-PSOE  
Sra. Maria I. Martorell Pons            PSIB-PSOE
Sr. Antonio Deudero Mayans            PP

Excusen la seva ausencia

Sr. Jesús Esteban Carrascón            PSIB-PSOE
Sra. Margarita Martorell Ribot            PP

La Secretaria-Interventora

Margalida Mulet Cañellas

 
      1.- Aprovació acta sessió anterior

     Es modifica l’Acta de la sessió del dia 25 d’abril de 2017, a on diu : No assisteix
el Senyor Antonio Deudero Mayans del PP, haurà de dir: Justifica la seva absència el
Senyor Antonio Deudero Mayans del PP    

    2.- Aprovació recuperació Camí Vell de Ciutat als trams que recorren la
finca de Son Burguet

Per part del Senyor Francesc Canyelles Marqués , regidor d’urbanisme, es
procedeix a llegir la proposta d’acord que diu:

«Vist que, amb data amb data 20 de febrer de 2017, per l’equip encarregat
d’efectuar es  desllindament del Camí Vell de Ciutat, catalogat com camí públics de
titularitat municipal per acord definitiu de l’Ajuntament Plenari de data 29 d’octubre



de 2013, i publicat al BOIB n.º 154 de data 9 de novembre de 2013, es va remetre
informe al sentit que, al tram de Son Burguet, concretament a l’esquerra del torrent,
al punt de pas a Son Morei, i al punt on el camí arriba ala pista oberta, es troben
tancaments de reixa que impedeixen el pas, segons la documentació gràfica que
s’adjunta,  acompanyant el seu informe amb plànols i dades tècniques.

Vist que, amb data 18 de maig de 2017, es va emetre informe de Secretaria
en  relació  amb  el  procediment  i  la  Legislació  aplicable  per  dur  a  terme  la
recuperació d'ofici dels béns 

Vist l'Informe de la Comissió Informativa d’Assumptes Generals de data 18
de  maig  de  2017  ,de  conformitat  amb  el  que  es  disposa  en  l'article  71  del
Reglament de Béns de les Entitats Locals aprovat per Reial decret 1372/1986, de 13
de juny, es proposa a  l’Ajuntament Plenari a proposta de la Comissió , l’adopció del
següent

ACORD

PRIMER. Recuperar,  per  via  administrativa,  el  següent  ben  municipal
patrimonial: Camí Vell de Palma al tram de Son Burguet, la Polígon 1 Parcel·la 121 a
123 que han estat usurpats pel propietari adjacent 

SEGON.  Requerir  al  propietari  adjacent,  perquè en el  termini  de 30 dies
realitzi els treballs necessaris per reposar al seu primitiu estat la situació del camí
públic d'aquest Ajuntament, retornant els m2 que es troben tancats per reixa que
impedeix el pas

TERCER. Que es doni audiència a l'interessat, en termini no inferior a deu
dies ni superior a quinze, de conformitat amb l'establert en l'article 82 de la Llei
39/2015, d'1 d'octubre, del Procediment Administratiu Comú de les Administracions
Públiques, per a audiència i al·legacions.

QUART.  Advertir al requerit que transcorregut aquest termini l'Ajuntament,
en cas de que no es presenti cap al·legació , o aquestes siguin desestimades per
part dels tècnics municipals, a través de personal propi o aliè, realitzarà l'acte per
si, amb totes les despeses a càrrec del mateix, inclosos els honoraris dels Tècnics
(Arquitecte, Topògraf, Aparellador...).

QUART. Facultar  en el  Sr.  Alcalde per al  compliment d'aquest Acord i  en
general para tot el relacionat amb aquest assumpte».

El  Senyor  Antonio  Deudero del  PP,  intervé i  diu que no li  pareix lògic  ni
coherent  tancar  un  camí  d’ús  públic,  i  reconegut  històricament,  i  més  quan  a
l’actualitat hi ha una pràctica social reivindicativa d’aquest ús

Pasada la proposta a votació, aquesta es aprovada per unanimitat

3.- Donar compte escrit Delegació de Govern sobre carrera professional

    Per part del Senyor Batle, es dona compte de l’escrit de Delegació de Govern de
data  30 de març de 2017, RE 638 de 12 d’abril que diu:



    El Senyor Batle intervé i diu que per ara mentre no es resolgui aquesta situació no
es pot acordar aprovar aquest complement, Per part d’aquest Ajuntament, per altra
banda, s’ha fet una consulta al CIM que encara no ha contestat. Aquest Ajuntament a
dia d'avui està fent feina per fer una adequació de salaris via Catàleg de Llocs de
Feina i negociant el reconeixement de triennis al personal laboral. De les converses
amb altres  Batles,  es  té  l’informació  de  que,   altres  Ajuntament  que  ja  han pres
l’acord, o bé l’han anul·lat o bé l’han deixat aparcat per ara



   4.-  Donar compte agraïment  WWF España sobre participació hora del
planeta

   Per part del Senyor Batle es dona compte de l’escrit de WWF España, d’agraïment
per la participació de Puigpunyent a l’hora del Planeta que diu:

Quedant els presents assabentats de l’anterior

    5.- Moció sobre Ciutats Lliures de CO2

    Es procedeix a llegir la  Moció sobre Ciutats Lliures de CO2, que diu:









El Senyor Deudero del PP intervé i diu que davant l’anterior moció fa dues
reflexions:

Primera.- Que es tracta d’una moció general que va mes dirigida a ciutat que a
petit Municipis com Puigpunyent

   Segona.-  Que per part del seu grup ja es va presentar una moció per amprar
energies  mes  sostenibles  com  el  gas  natural  que  foren  rebutjades  per  aquest
Ajuntament
 

   El Senyor Batle intervé i diu que si bé es cert que les ciutats pateixen mes
problemes de CO2, Puigpunyent pot aportar el seu granet d’arena amb l’adopció
d’aquest acord. Es tracta d’una declaració de voluntats i principis . No es tracta de
tancar la porta al Gaseoducte, si no que en aquell moment de la proposta del PP, no
es sabia com funcionaria, i davant els dubtes els IPG varen voler informar-se millor.
Els IPG sempre han apostat per energies 100% renovables.

        El Senyor Toni Marí del PSIB-PSOE manifesta que el seu grup votarà a favor de
la moció, i demana a l’equip de govern quines actuacions s’han de dur a terme per
part de l’Ajuntament a dia d’avui

      La Senyora Margalida Morell de IPG , Regidora de Medi Ambient intervé i diu que
per  part  de  l’Ajuntament  s’estant  fent  actuacions  a  mesura  de  la  disponibilitat
econòmica. Dins aquesta legislatura s’ha fet actuacions tals com instal·lació de punt
de recàrrega de vehicles elèctrics,  canvi  a bombetes led de l'enllumenat públic.
instal·lació de plaques fotovoltaiques a l’escola, gestió del parc verd i contractació
d’un tècnic de residus, així com elaboració d’un pla d’acció d’energia sostenible
juntament amb el CIM, i el Senyor Batle comenta que també s’ha efectuat un taller
d’estalvi d’energia

     El Senyor Toni Marí del PSIB-PSOE diu que totes aquestes actuacions s’ha fet
amb subvencions directes, però lo que ell demana son actuacions municipals que
suposin politiques actives, a lo que li contesta  la Senyora Margalida Morell de IPG ,
que per això es per lo que s’han contractat a un tècnic

     Passada la moció a votació, aquesta es aprovada per unanimitat

6.- Moció per la Reforma del Sistema de Finançament

    Es procedeix a llegir la Moció per la Reforma del Sistema de Finançament, que
diu:









    El Senyor Deudero del grup PP intervé i diu que als anys 70-80, les Illes Balears
era la primera Comunitat amb renta per càpita. A l’any 2015 era la sèptima, i lo mes
greu es que segons un informe de Càritas 1 de cada 5 nins es troba sota el nivell de
pobresa. Tot això es degut a a una situació fiscal-tributaria que minva la capacitat
econòmica de les famílies. Quan mes donam menys es rep del govern de Madrid, i
ja es hora de que es facin polítiques perquè Balears recuperi el seu lloc. A dia d’avui
es imprescindible aconseguir un règim fiscal especial per Balears  com tenen les
Illes Canarias o Ceuta i Melilla. Es flete de les embarcacions del transport que a
tornada a la Península van buides, encareix considerablement els productes . A rel
de les negociacions del govern central amb Nova Canària del pressupostos de 2017,
s’han  obtingut  indirectament  uns  avantatges  com  per  exemple  el  75%  de
descompte dels vols iter-illes, però això no és suficient



El Senyor Sr. Joan Antoni Planells Rosselló  del grup IPG intervé i diu que no resta
mèrit  a  lo  aconseguit  per  Nova  Canària,  però  que  troba  a  faltar  que  els
representants de les Illes balears defensin a nivell nacional els interessos de les Illes

   Passada la moció a votació, aquesta es aprovada per unanimitat

7.- Decrets de Batlia del 132 al 165/2017

El Senyor Deudero del grup Municipal PP, en relació al 

DECRET DE BATLIA NÚMERO 130/2017

Al qual es regulen els espais a les vies públiques autoritzats per la alimentació de les colònies
de moixos d’aquesta localitat, segons l’Ordenança Municipal Reguladora  DE CONVIVÈNCIA,
DEFENSA I PROTECCIÓ ANIMAL A L’ENTORN HUMÀ, demana si es adient  per una banda
donar de menjar al moixos i per altra pagar una campanya de desratització que podrien fer els
propis animals de manera natural, a lo que li contesta la Senyora Margalida Morell que es moix
es un animal naturalment depredador que no interessa que tingui fam perquè el seu instint el du
a caçar altres animals com aucells i espècies que no interessa degradar

8.- Control de l'equip de govern actes dels dies 6,11,21,27 abril i 4,11 i 18 de
maig 2017

El Senyor Deudero del grup Municipal PP, fa les següents qüestions  en relació a
diferents actes de JGC:

Día 6 d’abril.- En relació als plecs que s’aproven de l’escola d’estiu , al punt 3 de
les  condicions  estipula  que amb les  reunions amb les famílies la  llegua serà la
català, lo qual no li  pareix correcte, ja que s’ha de donar opció a que també es
puguin expressar en castellà, a lo que li contesta la Sra. M. Immaculada Riera Matas
del grup Municipal IPG, que si bé la llengua vehicular és el català, si hi ha dubtes de
comprensió s’explica en castellà, i que mai hi ha hagut problemes per aquest motiu.

Dia 11 d’abril i 1 de maig.-  Li pareix que no s’haurien de fer sessions de Junta de
Govern, solament per aprovar una factura , si no que s’haurien de suspendre si no
hi ha mes temes

Día 11 de maig.-  Demana sobre l’estat  de la negociació de la contractació del
servei de transport d’aigua, a lo que li contesta el Senyor Batle,  que s’han demanat
pressupost a tres empreses, ja han  presentat ofertes i en breus dates s’obriran i
adjudicarà el servei

 També demana el Senyor Deudero com està el projecte paisatgístic de Ses
Timbes,a lo que li contesta el Senyor Batle que pendent de la publicació al perfil del
contractant , i que aquest projecte es finançarà amb els dobles recaptats per las
legalitzacions previstes a la LOUS

Dia 18 de maig.-  Demana el motiu de la revocació de l’adjudicació de les obres
atorgades a l’empres SIN-TEC, a lo que li contesta el Senyor Batle que el motiu va
ser  l’incompliment   per  part  del  contractista  del  terminis  per  signar  contracte  i
prestar fiança que posaven en greu perill  la subvenció atorgada pel  CIM d’unes
obres que obligatòriament han d’estar acabades i certificades a data 30 d’agost i 30
de setembre de 2017



9.- Torn d'urgència

No es tracta cap tema per urgència

10.- Precs i preguntes

El Senyor Toni Marí del grup Municipal PSIB-PSOE, fa les següents preguntes:

1.-  Actuacions Municipals  efectuades contra  el  Picut  Vermell.-  A  lo  que  li
contesta la Senyora Margalida Morell que s’ha comunicat al propietaris i posat amb
contacte amb la Consellería

2.- Actuacions Municipals efectuades contra el Moscard  Tigre.-  A lo que li
contesta  la  Senyora  Margalida  Morell  que  s’ha  contractat  un  tècnic  per  fer
tractament d’espais municipals i s’han localitzat bastantes zones que s’han fet el
tractament adient

El  Senyor  Antonio  Deudero  del  grup  Municipal  PP  demana  com  estan  les
negociacions de l’Ajuntament amb l’IME per la utilització dels espais esportius de
l’Ajuntament de Palma, a lo que li contesta el Senyor Joan Antoni Planells Rosselló ,
regidor d’esports que s’ha tengut contactes però que insistiran.

            I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió essent les 
vint i una hores  quaranta minuts, i s’estén la present acta, que autoritza i signa 
amb mi, la Secretaria Interventora , la qual cosa certifico.

El Batle         La Secretaria Interventora
Gabriel Ferrà Martorell                                            Margalida Mulet Cañellas
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